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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány miért hagyja cserben a nógrádi 
pedagógusokat és diákokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Nógrád megyében a gyermekek, fiatalok oktatása rendkívül sok akadályba ütközik, kormányzati
szándék  azonban  egyáltalán  nem  látszik  a  problémák  megoldására.  Már  országos  problémává
emelkedett, de megyénkben hosszú évek óta megfigyelhető a hatalmas pedagógus elvándorlás, így
gyermekeink egyre kevesebb figyelmet és törődést kaphatnak az intézményekben, aminek szomorú
„eredménye” is van.

A tragikus adatokat hosszan lehetne sorolni, kérem, engedje meg, hogy párat említsek.

Óvodáink  kihasználtsága  jóval  az  országos  átlag  feletti,  legzsúfoltabb  részei  a  megyének  a
bátorterenyei járás óvodái. Itt minden 10 férőhelyre, 9 gyermek jut. A kihasználtság ellenére, az
utóbbi  10  évben  megyénkben  csökkent  leginkább  az  óvodapedagógusok
száma.                                                    

Az egész országban Nógrád megyében a legnagyobb a lemorzsolódással  veszélyeztetett  diákok
aránya,  minden  ötödik  gyermek  küzd  ezzel  a  problémával.  Nógrád  megyében  minden  ötödik
gyermek halmozottan hátrányos helyzetű. A probléma megyén belül a salgótarjáni járásban tetőzik,
itt minden negyedik diák számít halmozottan hátrányos helyzetűnek.

A fentiek alapján kérem, válaszoljon alábbi kérdéseimre.

1. A kormány miért hagyja cserben a nógrádi pedagógusokat és diákokat?
2. Hogyan kívánja a kormányzat rendezni a nógrádi oktatás helyzetét?

 


